
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, landbrug og fiskeri

Dato: 5. januar 2022

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 390
Vil ministeren, jf. svaret på MOF alm. del - spørgsmål 39, præcisere, om ministeren finder 
det forsvarligt med så lange transporter af kalve ned til 2 uger gamle? Agter ministeren 
at rejse det over for EU med det mål at få disse meget lange transporttider nedbragt væ-
sentligt, og vil ministeren her præcisere, hvilke timeantal, ministeren mener, er rimeligt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Pia Kjærsgaard 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpksekr@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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